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INDKOMMET FORSLAG 

 

 

 

Når nu der er så mange problemer med kørsel på vores veje, vil mit forslag være.at man 
asfalterer eller ligger fliser på vores veje. Der er mange der kører for stærkt på vejene om 
sommeren og så står der en sky af grus og sten all over. Det er heller ikke mit indtryk, at 
der bliver kørt 1 gang om måneden og river vores veje op, som aftalt. Vi kan så spare 
arbejde og penge ved at asfalterer dem.  

  

Hilsen 
Annette Have 92 

 


